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Abstract (en)
The device (1) has a power supply (5) and a keyboard unit (6) for controlling a drive (2) to open and close a window. Switching signals of the
keyboard unit are converted into three signal levels. Zener diodes produce the signal levels. A signal is outputted to the drive. The first signal level
produces a stop and/or idle state of the drive. The second signal level produces actuation of the drive to open a window (3). The third signal level
produces actuation of the drive to close the window. The signal levels are linked by a wired-or-linkage, which is formed by diodes.

Abstract (de)
Es wird eine Steuerungsvorrichtung 1 für einen Antrieb 2 eines Fensters 3 oder dergleichen beschrieben, mit einem Netzteil 5 und einer
Tastereinheit 6 zur Ansteuerung des Antriebs 2 zum Öffnen und Schließen des Fensters. Die Schaltsignale S der Tastereinheit werden in drei
Signalpegel umgesetzt, wobei ein erster Signalpegel ein Stoppen bzw. den Ruhezustand des Antriebs 2 bewirkt, ein zweiter Signalpegel eine
Betätigung des Antriebs 2 zu Öffnen des Fensters 3 bewirkt und ein dritter Signalpegel eine Betätigung des Antriebs 2 zum Schließen des Fensters
3 bewirkt.
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